

Title (en)
AUTOMATIC LOCK.

Title (de)
SELBSTÄTIGES SCHLOSS.

Title (fr)
SERRURE A VERROUILLAGE AUTOMATIQUE.

Publication
[EP 0439478 A1 19910807 \(DE\)](#)

Application
[EP 89911360 A 19891017](#)

Priority
DE 3835653 A 19881019

Abstract (en)
[origin: WO9004694A1] An automatic lock, in particular a door lock, has a latch (2) and a locking bolt (3) which are lodged in a case (1), pass through holes in a faceplate (4) on the front side of said case and co-operate with a locking plate provided with corresponding recesses. A return device (5) moves the latch (2) in the direction of locking. The locking bolt (3) is automatically pushed out into its locked position when the lock slides into the locking plate.

Abstract (fr)
Une serrure à verrouillage automatique, notamment une serrure de porte, comporte un loquet (2) et un pêne de fermeture (3) qui sont logés dans un boîtier (1), traversent des trous ménagés dans l'embouti de serrure (4) sur la face frontale dudit boîtier et coopèrent avec une nappe de pêne pourvue d'évidements correspondants. Un dispositif de rappel (5) déplace le loquet (2) dans le sens de fermeture. Le pêne de fermeture (3) est automatiquement poussé dans sa position de fermeture lorsque la serrure coulisse dans la nappe de pêne.

IPC 1-7
[E05B 59/04](#)

IPC 8 full level
[E05B 59/00](#) (2006.01); [E05B 59/04](#) (2006.01); [E05B 65/10](#) (2006.01); [E05B 63/20](#) (2006.01)

CPC (source: EP)
[E05B 59/00](#) (2013.01); [E05B 65/1086](#) (2013.01); [E05B 63/20](#) (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9004694A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
[WO 9004694 A1 19900503](#); DE 58905711 D1 19931028; EP 0439478 A1 19910807; EP 0439478 B1 19930922

DOCDB simple family (application)
[DE 8900657 W 19891017](#); DE 58905711 T 19891017; EP 89911360 A 19891017